
Zápis ze zasedání kolejní rady 

Datum zasedání: 21.2.2023 

Místo konání: společenské prostory ŠAF 

Zapsala: Markéta Benešová 

Přítomní: Markéta Benešová, Anna Vinšová, Lukáš Mansfeld, Ladislav Soukup, Mgr. Tereza Fajstová 

 

Program: 
1. Plánovaná rekonstrukce ŠAFu 

2. Udržování sdílených prostorů ŠAFu, provoz tiskárny 

3. Bezpečnost na koleji 

4. Další zasedání KR, volná diskuze 

 

1. Plánovaná rekonstrukce ŠAFu 

Při jednání o budoucí rekonstrukci ŠAFu za přítomnosti Mgr. Terezy Faistové (vedoucí koleje Šafránkův pavilon) a paní 

Lenky Stulíkové (vedoucí kolejí LFP UK) se řešilo především náhradní bydlení studentů koleje Šafránkův pavilon. Pro 

studenty budou zařízená místa na ostatních kolejích, tedy Bolevecká kolej, kolej Heyrovského a pravděpodobně i místa na 

soukromých kolejích, které nespadají pod koleje Univerzity Karlovy. Jednalo by se, stejně jako na Šafránkově koleji, o 2 až 3 

lůžkové pokoje s přibližně stejně vysokým nájmem. 

Vše se bude odvíjet od přidělení grantu, které by mělo proběhnout během měsíce března. Pokud by grant KaMu byl přidělen 

naší koleji, jednání by se posunulo na téma financí a možnosti začátku rekonstrukce. 

Nyní nemůžeme více řešit, klíčové k posunu jednání budou následující měsíce. 

 

2. Udržování sdílených prostorů ŠAFu, provoz tiskárny 

Dalším bodem jednání bylo udržování společných prostorů pro lepší společné soužití. Snažíme se, aby byla tiskárna neustále 

k dispozici a fungovala. Nyní se objevil větší problém, ale během následující týdne by měla opět fungovat. 

Kromě tiskárny bylo v plánu vyřešit i úklid společné posilovny. Tímto úkolem byl pověřen její správce Vít Šprňa. 

Mezi tuto sekci spadal taktéž nepořádek zanechávaný studenty ve společných sprchách a kuchyňkách. Během týdne budou 

vyvěšena upozornění o dodržování většího pořádku. 

 

3. Bezpečnost na koleji 

Byla vydána výstraha pro pohyb po střeše koleje Šafránkův pavilon. Kolej má z balkónů volný přístup ke střeše, ovšem kvůli 

velkému riziku úrazu se zcela zakazuje pohyb po ní. Přístup na střechu byl zakázán pod vyšším trestem (vyloučení z koleje). 

Toto oznámení brzy vyvěsíme i na nástěnku koleje a naše facebookové a instagramové stránky. Riziko pádu je velké.   

 

4. Další zasedání KR, volná diskuze 

Další zasedání KR proběhne v průběhu letního semestru akademického roku 2022/2023. Termín se bude pravděpodobně 

odvíjet na základě nových informací ohledně grantu a následné přestavbě. 

 

 


